
Referat fra Styremøte

Organisasjon Kor é vi

Dato 7. november 2022

Tidspunkt 17:00 - 19:00

Sted Kanalveien

Til stede      Ikke møtt

Audun Flage Solheim, Styremedlem

Eli Moe, Styremedlem

Tove Værnes, Styremedlem

Stig Arntzen, Styremedlem

Nina Elin Andresen, Leder

Oddbjørg Smaadal, Økonomiansvarlig

Saksliste

22-88 Referent

Referat: Tove Værnes

22-89 Godkjenning forrige styremøte-referat.

Referat: Referat fra styremøte 10.10.22 er godkjent med en liten endring.

22-90 Orienteringsrunde

Referat: Koret A Cantus kommer på besøk 9.-11- juni 2023. Program må lages etterhvert i 
samarbeid med begge dirigentene.

22-91 Økonomi

Referat: Vi søker om seminarstøtte fra Korforbundet. Slik det ser ut nå, vil vi trolig ende opp 
med et underskudd på 30–40.000 inneværende år.
Jubileumsfesten endte opp med et underskudd på vel 2000 kroner i forhold til budjett. 
Korkassen dekker dette.

22-92 Jubileumskonsert

annonsering, program, slag av billetter, invitasjoner: tidl dirigenter, korforbundet 

Referat: Annonsering: Audun har laget arrangement på Facebook. Dette må flest mulig dele 
videre. Plakaten er lagt ut på FB-siden til Hjellestad og Milde Grendalag, Hva skjer på 
Hjellestad og Milde. Dette vil bli repetert i siste uken før konserten. Vi forsøker å få inn noe på 
«hva skjer» i Fanaposten.



Program: Plakat og sanger utgjør programmet. Dette kopieres og fungerer som billett.
Invitasjoner: Nina inviterer tidligere dirigenter, Korforbundet.
Audun åpner opp Izettle slik at vi kan benytte dette ved billettsalg.
Stig har kontakt med Belinda vedr. lån av dekorlys, og følger dette opp.

22-93 Turkomiteen, orientering om fremdrift

Referat: Turkomiteen har foreløpig følgende å rapportere: Siste halvdel av september 2023 ser
ut til å være mest aktuelt. Spania er reisemål, ikke nødvendigvis knyttet til en korfestival. Det 
avventes alternativ fra reiseoperatør.

22-94 julekonsert - plan

Referat: Dato 14.12. Det engasjeres en pianist som også kommer på en øving før konserten. 
Nina har laget et forslag til repertoar, bl.a. etter innspill fra Tora Sofie.

22-95 Nytt datasystem. Alternativ til Tutti/Styreportalen

Referat: Audun var blitt tipset om et alternativt datasystem. Han har sett på det, men da dette 
ikke har et administrativt verktøy er det ikke aktuelt.
https://www.choirmate.no/

22-99 drøfting - koraktiviteter de neste tre semestrene

vår -23:vårkonsert med gjestekor, korkafe, arboretets dag, seminar
høst-23: kortur, repertoar, 
vår-24: seminar - verk?? 

Referat: Tas opp videre i senere møter.

22-96 Eventuelt

Referat: Ingen saker.

22-97 Dato for nytt styremøte

Referat: Neste styremøte 12.12.22 kl 17:00.



Sted:

Dato:

Signaturer:


